
OBEC BUNKOVCE, 072 44 Bunkovce 103 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

zo dňa 16.12.2019 

 

 

 

 

Prítomní:  starosta, poslanci, hl. kontrolór a pracovníčka OcÚ podľa priloženej prezenčnej 

listiny 

 

Neprítomní:  ospravedlnení – 0 

                      neospravedlnení – 0 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Roman Ragan, Štefan Ovad 

 

 

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová 

 

 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4. Výročná správa o hospodárení za rok 2018 

5. Úprava rozpočtu obce Bunkovce za rok 2019 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu obce na roky 2020 – 2022 

7. Prerokovanie a schválenie Návrhu rozpočtu obce Bunkovce na roky 2020 – 2022 

8. Prerokovanie a schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o zriadení spoločného obecného 

úradu zo dňa 31.12.2015 

9. Prerokovanie a schválenie Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

na 1. polrok 2020 

10. Diskusia a rôzne 

11. Záver 

 

 

 

 

 



 

 

 

Priebeh rokovania: 

 

1. 

Riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Václav Ličko. Privítal 

všetkých poslancov, hlavného kontrolóra i pracovníčku OcÚ, z rokovania sa nikto 

neospravedlnil. Starosta konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné a oboznámil ich s 

programom, ktorý poslanci následne jednohlasne schválili, bez pripomienok. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

 

2. 

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci Ing. Roman Ragan a Štefan Ovad, za 

zapisovateľa pracovníčka OcÚ Mgr. Jarmila Lucovičová. 

 

3. 

V tomto bode poslanci vykonali kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia a 

skonštatovali, že všetky body uznesení boli splnené, až na bod 5 uznesenia č. 15/2019. 

 

4. 

Starosta predložil a predniesol zastupiteľstvu Výročnú správu o hospodárení obce za rok 2018. 

Zastupiteľstvo vzalo správu na vedomie. 

 

5. 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh úprav rozpočtu obce Bunkovce za rok 2019, 

schváleného na riadnom zasadnutí dňa 09.01.2019 uznesením č. 8/2019. Úpravu rozpočtu si 

vyžiadali spresnené finančné potreby obce, ktoré sa vyskytli v priebehu roka. Po prerokovaní 

predloženého návrhu poslanci zmeny rozpočtu jednohlasne schválili. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

 

6. 

Starosta predložil Návrh rozpočtu obce na rok 2020 a roky 2021 – 2022. S odborným 

stanoviskom k predloženému návrhu rozpočtu vystúpil hlavný kontrolór obce Ing. Roman 

Oklamčák, v ktorom odporučil obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu obce 

Bunkovce na roky 2020 – 2022 schváliť. 

Zároveň navrhol neuplatňovanie programov v rozpočte na rok 2020. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

 

7. 

V tomto bode zastupiteľstvo prerokovalo Návrh finančného rozpočtu obce Bunkovce na rok 

2020 a roky 2021 – 2022. Starosta podrobne oboznámil poslancov s predloženým rozpočtom a 

vysvetlil jednotlivé položky v príjmovej a výdavkovej časti. V rozpočte sa ráta s celkovými 

príjmami vo výške 145 772,- €, z toho bežné príjmy 132 772,- € a celkové výdavky 145 649,-, 

z toho bežné výdavky 126 740,- €. Obec bude hospodáriť s vyrovnaným rozpočtom. Po diskusií 

a pripomienkach poslanci predložený Návrh finančného rozpočtu obce Bunkovce na rok 2020 

a roky 2021 – 2022 schválili. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková – za 

Ovad, Ragan – proti 

 



8. 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo Dodatok č. 1 k Zmluve o zriadení spoločného 

obecného úradu zo dňa 31.12.2015. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

 

9. 

Hlavný kontrolór obce predložil Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Bunkovce na 1. polrok 2020. Poslanci predložený návrh prerokovali a jednohlasne schválili, 

bez pripomienok. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

 

10. 

V rôznom starosta obce a poslanci diskutovali, schválili a boli informovaní 

– a/ o príprave a priebehu osláv Silvestra a privítania nového roka, ktorých súčasťou je 

pálenie vatry, odpálenie ohňostroja i ponuka občerstvenia pre zúčastnených občanov 

obce 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za   

– b/ o možnosti finančne podporiť postihnutých občanov v meste Prešov, kde došlo k 

výbuchu bytovky a usmrteniu osôb. Zastupiteľstvo sa rozhodlo prispieť na zmiernenie 

následkov škôd čiastkou 200,- € 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

– c/ o vykonanom audite účtovnej závierky obce Bunkovce za rok 2018, v ktorej audítor 

konštatoval, že účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie 

obce a výsledku jej hospodárenia k 31. decembru 2018 

– d/ opätovne o potrebe usporiadania obecných osláv pri príležitosti 675. výročia prvej 

písomnej zmienky o obci, ktorá pripadá na budúci rok. Po diskusií, rôznych 

protichodných názoroch, zohľadnení finančných možnosti obce, názoroch za aj proti sa 

zastupiteľstvo rozhodlo podporiť organizovanie osláv prvej písomnej zmienky za 

podmienky, že sa podarí zabezpečiť spolufinancovanie osláv aj z cudzích zdrojov, t. j.  

sponzorské dary, príspevok VÚC a pod. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková – za 

Ovad, Ragan – proti 

– e/ v predchádzajúcich dňoch bola Environmentálnym fondom vyhlásená nová výzva na 

predkladanie žiadosti v termíne do 30.12.2019 na  oblasť ´Zvyšovanie energetickej 

účinnosti existujúcich verejných budov vrátane zatepľovania´, činnosť L6AP - 

zatepľovanie obecných budov. Nakoľko obec má pripravenú projektovú dokumentáciu 

i ostatné prílohy potrebné na doloženie k žiadosti, rozhodlo sa podporiť podanie takejto 

žiadosti s možnosťou získania finančných prostriedkov na zateplenie celej budovy 

Obecného úradu a Kultúrneho domu 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

– f/ dňa 30.11.2019 sa uskutočnilo verejné zhromaždenie občanov obce za účelom ich 

informovania o možnosti rekonštrukcie odvodňovacieho systému rigolov v obci. 

Jednalo by sa o vydláždenie priekop pri ceste III. triedy a uličke obce, kde je malý spád 

a nedochádza k dostatočnému odtoku dažďovej  a splaškovej vody z domácnosti. 

Prítomní dotknutí občania sa s uvedeným návrhom stotožnili a nemali námietky na 

vykonanie naprojektovaných prác v prípade úspešnosti žiadosti o dotáciu. 

Zastupiteľstvo súhlasilo s podaním žiadosti na Environmentálny fond o dotáciu na 

uvedený projekt. 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

– g/ zobrali na vedomie skutočnosť, že súkromná podnikateľka Ľubica Lešová spolu s 



manželom Dušanom Lešom, po dlhých rokoch ku dňu 31.12.2019 ukončujú prevádzku 

potravín a pohostinstva v našej obci. Dodávku základných potravín, teda chleba a pečiva 

bude zabezpečené 3x týždenne ambulantným predajom z auta pekárňou Filpek, s.r.o. z 

obce Remetské Hámre. 

– h/ odmenu poslancom obecného zastupiteľstva vo výške 200,- € v hrubom a odmenu 

hlavnému kontrolórovi obce vo výške 200,- € v hrubom 

Banom, Cihovič, Danková Dziaková, Ovad, Ragan – za 

 

 

 

11. 

Na záver posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva v tomto roku starosta obce poďakoval 

poslancom, hlavnému kontrolórovi a pracovníčke OcÚ za odvedenú prácu i spoluprácu v tomto 

roku vykonanú v prospech obce i občanov a zaželal  im do nového roku všetko dobré, hlavne 

pevné zdravie a životnú pohodu. 

 

V Bunkovciach dňa 16.12.2019 

 

 

Zapisovateľ:  Mgr. Jarmila Lucovičová 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                  Václav   L i č k o 

                                                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Roman Ragan 

 

                        Štefan Ovad 

 

 

 

 
 


